
Referat bestyrelsesmøde Engdalsvej 71-73 

Dato: 22. juni 2010  

Deltagere: Dennis, Simon, Morten, Alice  

Fravær:  

Idet Inger udtrådte af bestyrelsen ved sidste møde, har Simon tilbudt sin hjælp. I denne valgperiode 

består bestyrelsen derfor af:  

Formand    Alice Jensen  

Bygningsansvarlig   Morten Grubbe  

Have ansvarlig   Simon Arensbach  

Gildesal ansvarlig   Dennis Pedersen  

Status på opgaver:  

 Energimærkning er igangsat og firmaet har været her og lave de første undersøgelser. 

 Lys ved opgang bliver sat op i løbet af sommeren. 

 Flise sænkning ved opgang 71a er repareret. Kloakken er undersøgt, men dette var ikke 

årsagen. Det er muligvis almindelig sammenfald af jorden.  

 Antirygeskilte er bestilt.  

 Muren kommer og laver indgangsgulv i opgang 73+73b samt kælderdørene i juni. 

 Grill bliver ikke opsat ved garagerne, da muren frarådede det. 

 Fast aftale med BUUS laves for længere periode af gangen. Samtidig undersøges hvad det 

koster lave en hæk i halvmåne.  

 Undersøgelse af faldstammernes stand sættes igang. Det er meget presserende at få 

faldstammerne repareret, da vi har flere skader og vi ikke kan forvente at 

forsikringsselskabet bliver ved med at betale.  

 Når vi har prisen på istandsættelse af faldstammer og energi bemærkningerne, udarbejdes en 

plan for udskiftning af de resterende vinduer (budget og opsparings/betalingsforslag). 

 

 

Input til havedags-opgaver må meget gerne lægges i postkassen. Havedagen er den 28/8. 

Indkaldelse kommer senere og vi forventer stor opbakning.  

Næste bestyrelsesmøde er den 16/8.  

 


